

PROTOKOLL RY 9/2021

Datum: 2021-06-14

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson (SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist (LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Patrik Persson (PP), SRM
Anna Rönnle (AR), Tekniska Kommittén
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

frånvarande: Jocke Berg (JB), SRM

Till Officiella meddelanden:

-
- § 129 **Mötets öppnande**
 - § 130 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 131 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 132 **Pågående ärenden**
 - § 133 **Ekonomi**
 - § 134 **Landslag**
 - § 135 **SM**
 - § 136 **Däck**
 - § 137 **Teknik**
 - § 138 **Dispenser**
 - § 139 **Öppet Rallyforum**
 - § 140 **SGA**
 - § 141 **Rallyregler**
 - § 142 **Övriga frågor**
 - § 143 **Nästa möte**
 - § 144 **Mötets avslutande**

§ 129 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 130 **Föregående mötesprotokoll**

Inget kvar från föregående protokoll

§ 131 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 132 Pågående ärenden

-Inget.

§ 133 Ekonomi

-Inget nytt.

§ 134 Landslag

-Inget nytt.

§ 135 SM

-Tagit del av inbjudan till Grus-SM Mästarmötet Millebygden den 16/7

-Tagit del av inbjudan till SM Rally Killingen den 14/8.

§ 136 Däck

-Inget nytt.

§ 137 Teknik

-RU, TK jobbar ihop med homologerare för att förtydliga regeltexter, arbetet fortlöper.

-Ärende med modifieringar av topplock, RU följer TK's protokoll nr. 7.

-Diskuterades om covidanpassad kontroll av personlig utrustning, TK ser inget problem i detta. Vi påminner om att skor, förutom FIA-godkända skor, skall vara av läder och täcka vristen. Se TR 6.2

-Covidanpassad besiktning får utföras i depån av tekniker, där bilen då står uppallad utan hjul.

-Bilar homologerade enligt 2021 Appendix J, Art. 260E (Rally 2 Kit) kommer vid våra nationella tävlingar tävla i samma klass som R5 och Rally 2 bilar.

§ 138 Dispenser

-RU godkänner dispens för att utföra ljudmätning efter ss 1 i Drive VXO Asfalts SM. JR svarar.

-RU godkänner om återupptagen förarlicens B. SO svarar.

-RU godkänner dispens för funktionärslicenser till Kils MK Killingen SM. JR svarar.

§ 139 Öppet Rallyforum

-Återupptar eventuell fysiskt möte i Linköping den 4/12.

§ 140 SGA

-Minnesanteckningar skickat. Nästa möte hålls preliminärt i juli i samband med lättningar av restriktioner.

§ 141 Rallyregler

-Diskuterades om s.k säkerhetsmanual för covid.

-Sprintregler bordlägges.

§ 142 Övriga frågor

- SBF har skickat ut en enkät till utskottet om framtidsarbetet inom SBF och utskottet.
- Coronastatus. Olika i olika regioner, varning för den nya mutationen Delta. Förhoppningsvis blir det nya lätnader den 1/7 som öppnar upp för mer tävlande och publik.

§143 Nästa möte

- Nästa möte 5/7 kl. 20.00.

§ 144 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 21.50

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh